
SBK Upplandsdistriktet

Protokoll distriktsmöte, maj 2024

Datum och tid 2024-05-07 kl 19:00-21:00

Plats Knivsta BK

Styrelsen

Närvarande Marita Berg, Göran Hagberg, Ola Eriksson, Annica Boström,
Elin Spangenberg

Frånvarande Per-Olof Andersson, Jenny Nyberg, Birgitta Björling, Björn
Rosenberg, Sophie Tjernbäck, Mona Almqvist, Josefine
Bengtsson

Adjungerande

Närvarande Daniel Johansson (agility), Claudia Bergin (räddning)

Frånvarande Elisabet Lekebjer (rallylydnad)
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Närvarolista lokalklubbar
LOKALKLUBBAR Närvarande

Bro-Håbo BK Peter Norén, Marie Angleby

Enköpings BK -

Heby BK -

Häverö BK Ingrid Andersson

Knivsta BK Carolina Thulin

Märsta-Sigtuna BK -

Alunda BK -

Roslagens BK Richard Karlén, Margareta Säterli

Tierps BK -

Uppsala BK Annika Eleryd

Vallentuna BK -

Väsby BK Teresa Olofsson

Östhammars BK -
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 1.  Mötets öppnande
Mötets ordförande Ola Eriksson förklarade mötet öppnat.

Presentation av deltagare.

 2.  Protokolljusterare
Mötet valde Carolina Thulin, KBK, som protokolljusterare.

 3.  Fastställande av föredragningslista
Föreslagen föredragningslista fastställdes.

 4.  Status och frågor från klubbarna

 4.1.  Uppsala BK
En massa olika kurser (valp, specialsök, agility, allmänlydnad). Tävlingar (sök, nosework,
specialsök). God ordning på ekonomin.

 4.2.  Vallentuna BK
Lägre efterfrågan på valp-/allmänlydnadskurser under våren. Rallylydnadstävlingar. God
ekonomi.

 4.3.  Knivsta BK
Ganska många kurser. Ett lydnadsprov och ett bruksprov har genomförts. Tävlingar tre
dagar på raken framöver. Specialsöksprov 17 maj. Har en tillfälligt sämre ekonomi, efter
bland annat genomförda renoveringar, som man arbetar på att förbättra.

 4.4.  Bro-Håbo BK
God ekonomi. Eldsjälar som reparerar och fixar och donar. En hel del kurser. En hel del
tävlingar bland annat i lydnad. SM i lydnad i Skokloster, tors-sön helgen före midsommar.
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 4.5.  Heby BK
Valpkurser, unghundskurs och specialsökskurser. Stor fråga nu om man ska köpa in en
robotgräsklippare eller inte. Lydnadsprov till helgen med 77 deltagare. Alla nöjda och glada i
klubben.

 4.7.  Häverö BK
Trögt med kurser i år, men har kurser i gång. Har inte kommit igång med tävlingar, men har
haft i rallylydnad med fler. Svårt att få funktionärer. God ekonomi.

 4.8.  Tierps BK
Tävlingar (rallylydnad, Bruks och lydnad). Bra snurr på kurser, men saknar instruktörer i
valp- och allmänlydnad. Vuxit främst tack vare agility. 4 deltagare till SM i agilty. Ska ha en
kurs i räddning tillsammans med UBK.

 4.9.  Väsby BK
Rejäl ökning från 350 till 550 medlemmar på några år. Ny sektor med Hoopers och delat av
agility-planen i två delar. 12 ekipage klara till SM i agility och 3 deltagande lag. Många
tävlingar (lydnad, rallylydnad). Doftprov i nosework nästa vecka. SM ekipage i Bruks. God
ekonomi. Räddningshundsekipage som blivit godkänt.

 4.11.  Roslagens BK
Bra med kurser i hela registret och instruktörer. Kört nosework-kurser under vintern. God
ekonomi. Vi har haft lydnadstävling och har bruksprov helgen som kommer. Behöver
eventuellt flytta vilket gör att man är lite vingklippta. Mycket folk vilket gör att det blir trångt på
planerna.

 5.  Rapporter från utskotten

 5.1.  Tävling (Marita)
Distriktet planerar en domarutbildning Bruks klass 2 B som drar igång till hösten. Utskick ska
ha gått ut från PeO Andersson.
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Utbildning för tävlingsledare och domare Patrull. En tävlingsledare Patrull klar i distriktet.
Omprov vad gäller domare. Vi har tre från distriktet med.

Det har varit en tävlingssekreterare-utbildning för flera olika grenar.

PeO Andersson har skickat ut information vad gäller auktorisationer.

Domarkonferenser kommer det att bli både i lydnad och bruks.

Vad gäller agility har Daniel Johansson varit i kontakt med Petra Strand för överlämning. Ett
digitalt-möte för agility-ansvariga inom distriktet kommer.

 5.2.  Ekonomi (Birgitta)
Richard rapporterade att vi har ca 640 tkr i kassan.

 6.  Diskussion inför förbundskongressen
Diskussion inför förbundskongressen 25-26 maj. Utskickat till mötesdeltagarna har varit
kallelsen, verksamhetsberättelsen 2023, SBK kongresshandlingar inklusive valberedningens
förslag.

Förslag på att medlemsavgifterna och familjemedlemsavgifterna ska höjas. Det senare
ifrågasätts av mötet.

Två synpunkter från distriktsstyrelsen har redan skickats in:
● Att inte höja familjmedlems-avgiften, utan den ordinarie med mer istället för att få in

motsvarande belopp
● Vi vill se en analys varför det har blivit så här katastrofalt vad gäller ekonomin
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 6.1.  Motioner
Samtliga motioner gicks igenom:

1. Att vid nyrekrytering av medlemmar stimulera en jämnare fördelning män/kvinnor och
åldersgrupper och att detta ska skrivas in i verksamhetsplanen. (FS besvarad)

2. Kongress var tredje år istället för varje år. (FS avslås)
3. Översyn av utbildningssystemet för SBK instruktörer för att främja vidareutbildning

och höja kvaliteten. (FS avslås) (Uppland ja)
4. Krav på att ha tävlat (högre sök) för att döma i bruksgrenen sök samt att ha digitala

domarkonferenser i bruksgrenen sök årligen. (FS besvarad)
5. Prioriteringsregler vid bortlottning vid bruksprov och kunna ge egen ras förtur vid

tävlingar arrangerade av rasklubben. (FS besvarad)

 6.2.  Valberedningens förslag
Valberedningens förslag gicks igenom.

Möte stödjer SBK Upplands tidigare inlämnade förslag på alternativa kandidater och då
Birgitta Björling som 1:a vice ordförande samt Lars Carlborg som lekmannarevisor

 7.  Öka intresset för bruks? (Elin Spangenberg)
Hur ska vi öka intresset för bruks?

Elin presenterade ett exempel från Uppsala BK:
Mentorsledd, kostnadsfri sökgrupp håller de på att starta upp. 6 erfarna personer som parvis
agerar mentorer för en grupp nybörjare på 8 personer. Stort intresse och fick 20 anmälningar
till de 8 platserna. En lucka mellan prova-på och att komma igång.

Roslagens BK har motsvarande med coach-grupper. Har varit jättepopulärt.

Elin tipsade också om vad de gjort för att få funktionärer:
Funktionärer till bruksprov. Man lär sig så mycket hur det går till vid en tävling. En trevlig dag
för funktionärerna, tydliga instruktioner, gott fika osv.

Diskussion också om att vara funktionär kan exempelvis vara en del av en kurs.
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 8.  Reseersättning för deltagare i SM
Historiskt har det betalats ut gåvor och senare ett presentkort på 200 kr till deltagare vid SM.
Det har blivit en snedfördelning mellan olika hundsporter beroende på bland annat om man
deltar i flera ekipage eller inte.

Beslut i distriktsstyrelsen att få ett resebidrag på 300 kr per person via reseersättning.

 9.  Distriktskatalog
En distriktskatalog har funnits historiskt med funktionärer, domare etc. tillgängliga.

Ola Eriksson har via Membersite gått igenom vad som finns där och tänker att man kan ha
det som grund.

Fråga om hur det förhåller sig till GDPR? Ola kontaktar kansliet och hör vad som är OK.

 10.  Friskvård
Det saknas någon som i distriktsstyrelsen kan företräda friskvård (Sund med hund,
hundmarschen etc). Kontakta Sofia Lovén för mer info.

Annika Eleryd trodde att eventuellt någon inom UBK kunde vara intresserad.

 11.  Tidsplan för regelrevidering 2027
Tidsplan för regelrevidering 2027 delades ut. Finns också på Brukshundklubbens webbplats
här.
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 12.  Övriga frågor
Inga övriga frågor.

 13.  Mötets avslutande
Nästa distriktsmöte är 2024-09-10 på Knivsta BK

Ola tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

Justeras Vid protokollet Justeras

------------------------- ------------------------- —--------------------------
Ola Eriksson Göran Hagberg Carolina Thulin
Mötesordförande
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